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ze dne 8.12.2022 

 

 

Místo:   zasedací místnost ÚMOb Hrabová 

Čas:  16:00 – 18:30 

Přítomni: Jana Batelková, MBA, Ing. Adam Hrabovský, Ing. Tomáš Konečný, Ing. Jiří Koritár,

  Ing. Milan Kratochvíl, Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Jiří Skalský, Ing. Iva 
  Vinklerová     

Omluveni:   

Hosté :    

 

 

 

Program jednání: 

1. Vzájemné seznámení členů komise DVE 

2. Seznámení s činností komise v minulém volebním období 

3. Rozdělení oblastí a činností členů komise 

4. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

5. Různé 

6. Úkoly pro členy komise pro příští jednání 
7. Předběžný program pro následující jednání komise DVE  

 

 

 

 

1. Vzájemné seznámení členů komise DVE 

Na prvním jednání komise dopravy, výstavby a ekologie pro volební období 2022-2026 proběhlo 

v úvodu jednání vzájemné seznámení a představení členů této komise.  

 

 

2. Seznámení s činností komise v minulém volebním období 

Současný předseda komise DVE Martin Krejčíček spolu s  předsedou komise DVE v minulém 

volebním období Ing. Jiřím Skalským seznámili nové členy komise s  činností a neuzavřenými úkoly 

z předchozího volebního období. 

 

 



Zápis z jednání komise dopravy, výstavby a ekologie 

ze dne 8.12.2022 

3. Rozdělení oblastí a činností členů komise 

Členové komise se dohodli na následujícím rozdělení primárních oblastí jejich činností: 

 

Martin Krejčíček 

 doprava, výstavba, sběr informací od členů ze všech oblastí, získávání informací a 

podkladu z ÚMOb Hrabová a RMOb Hrabová. 

 

Jana Batelková, MBA 

 zeleň, ekologie 

 

Ing. Tomáš Konečný 

 výstavba, doprava 

 

Ing, Jiří Skalský 

 výstavba, technologie 

 

Ing. Adam Hrabovský 

 výstavba, doprava 

 

Ing. Jiří Koritár 

 infrastruktura, technologie 

 

Ing. Milan Kratochvíl 

 výstavba, doprava 

 

Ing. Jiří Kubečka 

 ekologie, výstavba 

 

Ing. Iva Vinklerová 

 dotace 

 

4. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 

 

a) Komise obdržela od ÚMOb Hrabová žádost o stanovisko k požadavku občanů ze dne 1.11.2022 

- oprava plochy u výměníku na Šídlovci. Tato plocha se 2x ročně využívá pro velkoobjemové 
kontejnery. Plocha se nachází na p.č.  841/43, navazující na ul. Šídlovecká a ul. Šrobárova  . 

 

Komise DVE doporučuje opravu stávající plochy s možnosti vytvoření parkovacích stání na této 

ploše. 
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b) Komise obdržela od RMOb Hrabová konané dne 27.7.2022 žádost o stanovisko k instalaci 

sloupku zabraňujícímu průjezdu vozidel v podjezdu ul. Domovská pod ul. Mostní. 

 

 

Komise DVE doporučuje za účelem zvýšení bezpečnosti instalaci betonového sloupku 

s reflexními prvky v místě podjezdu pod ul. Mostní na straně ze směru Šídlovec z důvodu 

osvětlení této části. Dále komise DVE doporučuje doplnění stávajícího svislého dopravního 

značení – doplnění stávající dopravní značky B16 (Zákaz vjezdu motorových vozidel, jejichž 

výška přesahuje vyznačenou mez) o dopravní značku C9a (Stezka pro chodce a cyklisty) ve 

směru k ul. Poplužní, která dle názoru komise evidentně chybí. Tato značka zde v minulosti, 

před výstavbou prodloužené Mostní dle Google maps byla.  

 

 

c) Komise obdržela podnět občanů k návrhu opatření týkající se problematiky bezpečnosti a časté 

nehodovosti na ul. Paskovské v místě odbočení na statek. 

 

Komise DVE již v minulosti, konkrétně na zasedání konaného dne 8.9.2021 projednala návrh 

dopravního řešení včetně cenových nabídek vypracovaných Ing. Melichárkem ze Správy silnic 

MSK a jednomyslně doporučila radě objednat (v roce 2021) dopravní značení dle varianty č.1 

a dále pak zařadit do rozpočtu na rok 2022 rezervu na realizaci mechanické zábrany dle dalších 

cenově srovnatelných variantách. 

 

 

Komise DVE navrhuje provést aktualizaci variant a nabídek z roku 2021 a zároveň jako prvotní 

krok provedení bezpečnostního protismykového nátěru na komunikaci s doplněním svodidel 
o reflexní pruhy. 

 

 

 

d) Komise obdržela od RMOb Hrabová žádost o stanovisko k zadávacím podmínkám VZ „Výstavba 

chodníku podél ul. Paskovská k objektu Hasičské zbrojnice“. 

 
Komise DVE zadávací podmínky prostudovala a s podmínkami VZ souhlasí. 

 

e) Komise obdržela podnět občanů k umístění nádob na tříděný odpad na místním hřbitově.  

 

Komise DVE doporučuje umístit nádobu na plast a sklo v  dolní části hřbitova, kde se 

v současnosti nachází velkoobjemový kontejner na směsný odpad. Tento prostor je dostatečný 
k doplnění o tyto nádoby.  
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5. Různé 

 

a) Podnět člena komise – problémy obyvatel Šídlovce s dešťovou kanalizací. V období vydatnějších 

dešťů se dešťová voda tlačí zpět do sklepních prostor objektů.  

 

Tato problematika bude řešena na příštím jednání komise za účasti úředníků ÚMOb Hrabová . 

 

b) Podnět člena komise – další problematické úseky z hlediska bezpečnosti (Paskovská – zatáčka 

za školou směr Vratimov, Paskovská – zatáčka, rezidenční domy u ul. Domovské). 

 

Tato problematika bude řešena na příštím jednání komise za účasti úředníků ÚMOb Hrabová.  

 

c) Podnět člena komise – problém odvodnění některých urnových hrobu v nově vybudované části 

hřbitova. 

 

Tato problematika bude řešena na příštím jednání komise za účasti úředníků ÚMOb Hrabová.  

 

6. Úkoly pro členy komise pro příští jednání 

 

 Aktualizace stavu neuzavřených úkolů  

 

Zodpovídá: Martin Krejčíček společně s Ing. Jiřím Skalským 

 

 Zajištění PD rozšíření hřbitova 

Zodpovídá: Martin Krejčíček 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů  

 

Zodpovídá: Ing. Iva Vinklerová 

 

 

7. Předběžný program pro následující jednání komise DVE (plánováno 1/2023) 

 

 Seznámení s aktualizací seznamu nedokončených úkolů 

 Problémy obyvatel Šídlovce s dešťovou kanalizací 

 Problematické úseky na komunikacích z hlediska bezpečnosti 

 PD rozšíření hřbitova 

 Odvodnění urnových hrobů v nově vybudované části hřbitova 

 Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů 

 Možná účast zástupce komise DVE před započetím, při realizaci a při ukončení realizovaných 

staveb (již částečně probíhá) 

 Různé 

Na následující jednání budou přizvání úředníci ÚMOb Hrabová odboru stavebně správního.  

 

Zapsal dne 19.12.2022  Martin Krejčíček 


